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Trafikudvalget har i brev af 23. maj 2011 stillet mig følgende spørgsmål 1367
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1367:

”Når ministeren i svar nr. 1198 er af den opfattelse, at det giver god mening, at 
Sydtrafiks område er inddelt i tre takstområder, da bedes ministeren redegøre 
for, hvorfor dette så ikke gør sig gældende i de andre trafikselskabers områder 
(bortset fra Movias).”

Svar:

Hvis man ser bort fra Sydtrafik, er alle trafikselskaber blevet enige med DSB, 
og endvidere med Arriva for så vidt angår Midttrafik og Nordjyllands Trafiksel-
skab, om opdelingen af trafikselskaberne i takstområder, uden min indblan-
ding. 

Jf. lov om trafikselskaber § 6, stk. 1, er alle trafikselskaber, bortset fra Nordjyl-
lands Trafikselskab, blevet enige med jernbanevirksomhederne om, at de frem-
over vil være opdelt i tre eller flere takstområder. Nordjyllands Trafikselskab 
udgør ét takstområde. 

Jeg finder, at det er hensigtsmæssigt, at parterne selv aftaler opdelingen af tra-
fikselskabet, hvilket alt andet lige må gøre det nemmere for parterne at blive 
enige ved de fremtidige ændringer af taksterne.  

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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